
 
 

 

Referat af ordinært bestyrelsesmøde 22 Maj 
 
  
Mødedato: 22.05.2024  
Mødetid: 16:00 
Mødested: Kegnæs Friskole 
  

Forventet varighed: 3 timer 

Indkaldte deltagere: Ronni, Tine, Henrik, Jens N,, Marianne, Mette, Nicolai, Tine og 
Mona. 

Afbud: Marlene,Maria,H.C 
  

 
Dagsorden 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
 

2. Referent er Marianne. 
 

3. Ordstyrer er Henrik  
 

4. Godkendelse af beslutningsreferat fra seneste bestyrelsesmøder. 5 min. 
 

 
5. Nyt fra medarbejderne V. Ronni 15. min. 

-Ronnie og Marlene, er i gang med at tænke en ny model for hvordan “nyt fra 
medarbejdere” bedst kan udføres. 
-Drøftelse af Gårds vagt/Gård.guide/ Pause-hjælper. Emnet er tidligere drøftet 
mellem Marlene (skoleleder), Mona Svane Christensen og Jens Nørsøller.  
  
-Flere lærere, der interesserer sig for Fonde søgning, efterspørger starthjælp. 
Tine og Ronni aftaler nærmere 
 

      7. Diverse V. Mona. 10 min. 
- trivselssamtaler varetages af skoleleder fremover 
- LUS med Marlene den 10 Juni.  
- Malene igang med forløb hos Torben Lunn. 
- 29 maj- crash kursus  hos Mathias og Mette kl 16:30 

 
Årshjul  

- Første skoledag 12 aug 
- Friskole konfirmation lørdag den 17 august sundeved centret 
- Fælles lejr 0-7 uge 35 
- Sprogrejse for 8 klasse- Sidmouth uge 35, drøftelse om at flytte kulturrejse til 

samme uge. 



 
- man kunne ønske at flytte lejrskole ugen til 37-38 i stedet, da der er mulighed 

for skoleskift. Bestyrelsens holdning er, at det er op til Marlene og 
medarbejdergruppen at afgøre dette. 

 
- Marlene god igang med MUS samtaler med skolens ansatte. 
- Marlene og Lissi har været på kursus i DIGIFLOW, det nye bogføringssystem  
- AMR kursus for Ole den 19-24 aug  

 
6. Status på arbejdsgrupper v. Alle (Bordet rundt) 

- Henrik har taget kontakt til de grupper han er ansvarlig for 
Hjemmeside og Penalhuset.  

- Marianne kontakt til  plantegruppen, nye forældregruppe, taget kontakt 
til tovholder ved torsdags madholdet. 

- Mette- i dialog med vikargruppen samt HC og timeregistrering og IT 
gruppen. 

- Jens i dialog med, Havegruppen, Vedligehold, Pedel, arbejdslørdag, 
markholdet, græsslåning, sikkerhedsgruppen, AD Hoc gruppen. 

- obs på vedligehold af planterne ved shelterne, har stået upasset siden 
Hannah stoppede- Måske et værksted på skolen. 

- Ny tovholder på markgruppen, da HC nu bruger tid i bestyrelsen, Jens 
har en tovholder i tankerne. 

- Mona er tovholder for konfirmationsgruppen.  
- Tine Kjeldsen- nyt fra Fonde Gruppen   

  
 

7. Kort status på Økonomi v. Nicolai. 10 min. 
udgik 
 

8. Proces vedr. visionsdag V. Mette. 45 min. 
Lektier alle skal se Grundtvig på DR inden næste gang 
Mette og Marianne indgår samarbejde om at søge Velliv.   

 
9. Evt. 
- Henrik ønsker at tage en drøftelse om en hel uge er for lang tid for de små at 

være på lejrskole  
 
 
 

*** OBS *** 
Såfremt alle punkterne ikke kan færdigbehandles inden for tidsrammen, aftaler vi om mødet 

fortsættes eller evt. udsætter enkelt eller alle punkter til næste bestyrelsesmøde. 
 


